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3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2013  
 
 
 
PhDr. Čižmár: 
V akom čase alebo s akou perspektívou začne mesto  deklarovanú investíciu z prostriedkov, 
ktoré boli získané z predaja tepelného hospodárstva. Mám na mysli konkrétne vybudovanie 
miesta na  vyplácanie sociálnych dávok v južnej časti mesta. 
 
Ing. Princík: 
Čo sa týka vyplácania dávok, lebo mám informácie. Myslím, že pán Kažimír zo Slovenskej 
pošty lebo ja som koncipoval ten list, má tu prísť štvrtok a ideme sa pozrieť do skladov 
civilnej ochrany k rómskej osade na miesto, kde môžu byť vyplácané dávky. Vyzerá to tak, že 
s tým budú súhlasiť. 
 
Ing. Kolesár: 
Naša ponuka pre poštu znela, že mesto zabezpečí všetko materiálne zabezpečenie potrebné 
k zriadeniu takéhoto miesta. Pošta má s tým organizačne súhlasiť a dať svoju výbavu k tomu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 24.4.2013 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


